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Utlåtande Rotel I (Dnr KS 2023/253) 

Motion om en tydligare digital kommunikation av 
Stockholms föreningsutbud 
 

Motion av Gabriel Kroon och Linnéa Vinge (båda SD) 

Förslag till beslut 

Föredragande borgarrådet Karin Wanngård 

Sammanfattning av ärendet 

I en motion till kommunfullmäktige anför Gabriel Kroon och Linnéa Vinge (båda 

SD) att Stockholms stad årligen ger stora projekt- och verksamhetsbidrag till 

föreningar genom stadens olika nämnder. Föreningarna som får bidrag ska följa 

stadens riktlinjer och nå ut till den avsedda målgruppen. Motionärerna menar att det 

är svårt för stockholmarna att få en överblick över föreningslivet i staden. De föreslår 

därför att kommunfullmäktige ges i uppdrag att utreda hur informationen om stadens 

föreningsliv kan spridas via stadens digitala kanaler. 

Beredning 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret, idrottsnämnden, kulturnämnden, 

Bromma stadsdelsnämnd, Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd och Rinkeby-Kista 

stadsdelsnämnd. 

Stadsledningskontoret anser att det finns ett stort värde i att staden, genom dess 

nämnder, har en nära kontakt och en god kännedom om det lokala föreningslivet och 

kommunstyrelsen ska under året upphandla och införa ett gemensamt digitalt 

ansökningssystem för handläggning av stadsdelsnämndernas föreningsbidrag. Inom 

ramen för det nya systemet kan även möjligheten till ett register och kommunikation 

avseende föreningar som ansökt och beviljats föreningsbidrag från berörda nämnder 

omhändertas. 

Idrottsnämnden menar att det åligger respektive förening att berätta och sprida 

information om sin verksamhet och det är inget staden varken kan eller ska ansvara 

för. Vidare konstaterar nämnden att arbetet med att upprätta och underhålla ett 

hållbart digitalt system för att stadens tusentals föreningar löpande ska delge staden 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motionen anses besvarad med hänvisning till vad som anförs i utlåtandet. 
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information för publicering på en central webb skulle kräva resurser som nämnden 

bedömer som orimliga. 

Kulturnämnden anser att det är i beredningen av föreningarnas ansökningar som 

staden säkerställer att föreningarnas verksamhet kommuniceras på ett sätt som blir 

synligt och tillgängligt för medborgarna. 

Bromma stadsdelsnämnd anför att utifrån de svårigheter som nämnden har 

identifierat gällande en stadsövergripande digital samlingsplats, samtidigt med värdet 

av en ökad transparens, förespråkar nämnden att varje nämnd gör informationen 

tillgänglig om vilka föreningar som respektive nämnd har fördelat bidrag till. 

Förslagsvis på stadens webbplats där information om föreningsstöd sedan tidigare 

finns samlad. 

Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd instämmer att staden idag behöver ett tydligare och 

enklare sätt att söka information gällande föreningar, samarbeten samt hur föreningar 

kan söka bidrag. Ett gemensamt och digitalt föreningsregister där varje part själv kan 

söka fram den aktuella informationen skulle kunna förenkla för alla parter i staden. 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd ser fördelar med att utöka informationen om vilka 

aktiviteter som tillhandahålls av civilsamhället men med förbehållet att ett eventuellt 

utredningsuppdrag bör innefatta organisering och utformning för att undvika 

resurskrävande arbete hos nämnderna och föreningarna. 

Föredragande borgarrådets synpunkter 

Stockholms stad ska vara en stad för alla. Staden ska stödja föreningar och ledare i 

arbetet för att nå ökad demokrati, hälsa och integration genom ett ökat ekonomiskt 

stöd och att fortsätta utbilda i rättigheter, normkritik och likabehandling. Det ideella 

engagemanget i föreningslivet spelar en viktig roll för ett levande civilsamhälle.  

I Stockholm finns ett rikt föreningsliv. Stadens samverkan med ideella organisationer 

omfattar dels ekonomiska bidrag, men även annan samverkan som är av vikt i det 

trygghetsskapande arbetet och i strävan efter att förbättra barn och ungas 

uppväxtvillkor. Att bygga relationer och skapa samsyn kring utmaningar mellan 

stadens nämnder och civilsamhället är centralt för att aktörerna tillsammans ska 

kunna ta sig an gemensamma utmaningar.  

I vår budget för år 2023 har vi ett budgetuppdrag under kommunstyrelsen, att i 

samarbete med stadsdelsnämnderna och berörda facknämnder se hur staden kan 

förbättra och förenkla för föreningslivet i Stockholm med målet att Stockholm ska ha 

Sveriges bästa föreningsklimat.  

För att förenkla för föreningslivet ska därför kommunstyrelsen under år 2024 

upphandla och införa ett gemensamt digitalt ansökningssystem för handläggning av 

stadsdelsnämndernas föreningsbidrag. Inom ramen för det nya systemet kan även 

möjligheten till ett register och kommunikation avseende föreningar som ansökt och 

beviljats föreningsbidrag från berörda nämnder omhändertas. 
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Bilaga 

Motion om en tydligare digital kommunikation av Stockholms föreningsutbud, dnr 

KS 2023/253-1 

Borgarrådsberedningen tillstyrker föredragande borgarrådets förslag. 

Kommunstyrelsen delar borgarrådsberedningens uppfattning och föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt föredragande borgarråds förslag.  

Stockholm den 17 januari 2024 

Karin Wanngård 

Kommunstyrelsens ordförande 

Reservation av Gabriel Kroon (SD) enligt följande. 

Jag föreslår att kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Att bifalla motionen 

2. Därutöver anföra följande: 

Det är positivt att ett nytt IT-system kommer att upphandlas däremot framstår det som 

odefinierat om det kommer att användas för att offentliggöra förenings-och 

aktivitetsutbudet. Sverigedemokraterna föreslår därför att ett tydligt uppdrag ska 

åläggas samtliga berörda förvaltningar att utveckla sitt arbete i denna fråga  
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Ärendet 

I en motion till kommunfullmäktige anför Gabriel Kroon och Linnéa Vinge (båda 

SD) att Stockholms stad årligen ger stora projekt- och verksamhetsbidrag till 

föreningar genom stadens olika nämnder. Motionärerna anför att föreningarna som 

erhåller bidrag ska följa stadens riktlinjer, att en självklar målsättning är att aktörernas 

verksamhet ska nå ut till den avsedda målgruppen samt att information om utbudet 

kring olika föreningar och projekt som medborgare kan delta i trots detta är begränsad 

och svåråtkomlig. Av motionen framkommer vidare att staden ska uppdras att skapa 

en digital samlingsplats för föreningar och andra aktörer som erhåller stöd från 

kommunen samt att webbplatsen kan tänkas vara öppen för övriga föreningsaktörer 

som vill annonsera sin verksamhet och locka nya besökare. Mot bakgrund av detta 

föreslår motionärerna att 

Kommunfullmäktige ges i uppdrag att utreda hur informationen om förekomsten av 

lokala föreningar och andra kommununderstödda civilsamhällesaktörer kan stärkas 

gentemot medborgarna via stadens egna digitala kanaler.  

Remissammanställning 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret, idrottsnämnden, kulturnämnden, 

Bromma stadsdelsnämnd, Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd och Rinkeby-Kista 

stadsdelsnämnd. 

Stadsledningskontoret 

Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 7 juni 2023 har i huvudsak 

följande lydelse. 

I Stockholm finns ett rikt föreningsliv som staden, genom dess förvaltningar, har en 

långvarig samverkan med. Stadens samverkan med ideella organisationer omfattar 

dels ekonomiska bidrag, men även annan samverkan som är av vikt i det 

trygghetsskapande arbetet och i strävan efter att förbättra barn och ungas 

uppväxtvillkor. Att bygga relationer och skapa samsyn kring utmaningar mellan 

stadens nämnder och civilsamhället är centralt för att aktörerna tillsammans ska 

kunna ta sig an gemensamma utmaningar.  

Stadsledningskontoret anser att det finns ett stort värde i att staden, genom dess 

nämnder, har en nära kontakt och en god kännedom om det lokala föreningslivet. I 

enlighet med budget 2023 utreder därför kommunstyrelsen, i samarbete med 

stadsdelsnämnderna och berörda facknämnder, hur staden kan förbättra och förenkla 

för föreningslivet i Stockholm med målet att Stockholm ska ha Sveriges bästa 

föreningsklimat.  

För att förenkla för föreningslivet ska kommunstyrelsen under året även upphandla 

och införa ett gemensamt digitalt ansökningssystem för handläggning av 

stadsdelsnämndernas föreningsbidrag. Inom ramen för det nya systemet kan även 
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möjligheten till ett register och kommunikation avseende föreningar som ansökt och 

beviljats föreningsbidrag från berörda nämnder omhändertas. 

Stadsledningskontoret föreslår att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att 

motion om en tydligare digital kommunikation av Stockholms föreningsutbud anses 

besvarad med hänvisning till vad som anförs i stadsledningskontorets 

tjänsteutlåtande. 

Idrottsnämnden 

Idrottsnämnden beslutade vid sitt sammanträde den 20 juni 2023 följande. 

Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på remissen och överlämnar det till 

kommunstyrelsen. 

Reservation av Leif Söderström (SD), se Reservationer m.m. 

Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat den 25 maj 2023 har i huvudsak 

följande lydelse. 

Idrottsförvaltningen har i uppdrag att underlätta för föreningarnas verksamhet, 

exempelvis vad gäller administration kring bokning och föreningsstöd. Därtill 

tillhandahåller förvaltningen de anläggningar där föreningar bedriver sin verksamhet. 

Förvaltningens uppdrag bör inte sammanblandas med föreningarnas verksamhet, eller 

med Riksidrottsförbundets och SISU idrottsutbildarnas uppdrag. Till föreningarnas 

verksamhet hör, förutom att bedriva själva idrottsverksamheten genom träning och 

tävling, även sådant som medlemsvärvning och kommunikation av verksamheter. 

Som stöd till föreningarna, vad gäller exempelvis utbildningar och administration, 

finns RF-SISU Stockholm. 

Alla RF-anslutna föreningar i Stockholms stad finns listade digitalt genom RF-SISU 

Stockholm. Det stora flertalet föreningar har därtill egna webbsidor, appar och sociala 

kanaler för att förmedla information till såväl medlemmar, som övriga intressenter 

och potentiella medlemmar. Att berätta och sprida information om sin verksamhet ska 

åligga respektive förening genom dess egna kanaler och är inget staden varken kan 

eller ska ansvara för. 

Därtill kommer resursfrågan. Att sätta upp en digital samlingsplats för att samla all 

föreningskommunikation skulle kräva en mycket stor insats initialt. Den digitala 

samlingsplatsen ska sedan underhållas dagligen. Att upprätta och underhålla ett 

hållbart digitalt system för att stadens tusentals föreningar löpande ska delge staden 

information för publicering på en central webb skulle kräva resurser som 

förvaltningen bedömer som orimliga. 

I motionen framhålls även att medborgarna bör kunna se vilka pågående projekt eller 

föreningar som finansieras av staden med verksamhet i Stockholm. Denna 

information är offentlig och finns att tillgå via idrottsförvaltningens registratur. Att 
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lista detta på en extern webbplats eller på annat sätt skulle även det innebära ett om-

fattande administrativt arbete då de allra flesta föreningar i staden uppbär stöd i någon 

form. 

De stöd som finns tillgängliga att söka för föreningslivet finns tillgängliga på 

Stockholms stads webbsida. Där kan föreningar få en överblick över vilka stöd som 

kan vara relevanta att söka: https://foreningsservice.stockholm.  

När det gäller fritidsaktiviteter för barn, unga och vuxna med funktionsnedsättning 

finns sedan många år tillbaka webbsidan Fritidsnätet. Idrottsförvaltningen ansvarar 

för webbsidan i samverkan med länets kranskommuner (www.fritidsnatet.se). 

Fritidsnätet är en tjänst där i stort sett alla kommuner i Stockholms län i publicerar 

fritidsaktiviteter som riktar sig till barn, unga och vuxna med funktionsnedsättning. 

Webbsidan ska förenkla för målgruppen, anhöriga och professionella att på ett enkelt 

sätt hitta fritidsverksamheter i sitt närområde.  

Ekonomiska konsekvenser 

Att genomföra förslaget skulle kräva utökade ekonomiska resurser. 

Kulturnämnden 

Kulturnämnden beslutade vid sitt sammanträde den 30 maj 2023 följande. 

Kulturnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 

kommunstyrelsen som svar på remissen. 

Reservation av Emelie Wassermann (SD), se Reservationer m.m. 

Kulturförvaltningens tjänsteutlåtande daterat den 17 maj 2023 har i huvudsak 

följande lydelse. 

Kulturförvaltningens bidragsgivning till kultur- och föreningslivet följer stadens 

riktlinjer. Kulturförvaltningens beredningsprocess av kultur- och föreningslivets 

ansökningar är helt digital. Alla stödmottagare publiceras på webben med namn och 

beviljad summa. 

Ett bedömningskriterium i stödgivningen är att bedöma i vilken grad de sökande 

kommer att nå de tilltänkta målgrupperna. Det ligger ett ansvar på de sökande att ha 

en plan för marknadsföring och kommunikation. De sökande ska i sin 

kommunikation beskriva att deras program och aktiviteter stöds av Stockholms stad.  

Förutom kulturnämnden är det flera andra nämnder i staden som fördelar stöd till 

föreningslivet, såsom stadsdelsnämnderna, idrottsnämnden, socialnämnden, 

utbildningsnämnden och äldrenämnden. Fördelningen av stöd skiljer sig i fråga om 

stödnivåer och omfattning beroende på nämndernas olika uppdrag och målgrupper. 

Idrottsnämnden och idrottsförvaltningen har störst erfarenhet av arbetet med 

föreningslivet och ansvarar idag för verktyget och websidan Interbook. Den är både 
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ett bokningssystem av stadens idrotts- och föreningslokaler och ett sökbart 

föreningsregister över de föreningar som är listade hos idrottsförvaltningen.  

Stockholms stad inrättade år 2015 ”Kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm”. 

2016 lämnade kommissionen en delrapport gällande stadens relation med 

civilsamhället. I den listades tolv åtgärdspunkter för att förbättra stadens relationer 

med civilsamhället. Kommunstyrelsen har i år uppdraget att utreda hur staden kan 

förbättra och förenkla för föreningslivet och med målet att skapa Sveriges bästa 

föreningsklimat i Stockholm. Detta arbete inkluderar sannolikt föreningarnas 

möjlighet att nå ut till stockholmarna.   

Föreningslivets utbud i Stockholm är stort och så också stockholmarnas möjligheter 

att delta i olika aktiviteter. De föreningar som uppbär stöd från kulturförvaltningen 

har som regel en plan för hur de ska kommunicera sin verksamhet till stockholmarna. 

Idag används en mängd kanaler för att nå medborgaren. Exempelvis webbsidor, 

sociala medier, medborgarkontor och anslagstavlor. Medborgarna söker ofta själva 

upp information om sina intressen från någon av dessa kanaler. 

Det finns idag ingen gemensam digital plattform för stadens föreningsutbud. Enligt 

kulturförvaltningens bedömning skulle det vara ett mycket omfattande och komplext 

arbete att skapa en sådan gemensam digital plattform och hålla den uppdaterad med 

föreningslivets information. Det är svårt att bedöma hur stor allmänhetens efterfrågan 

är på en sammanhållen, uppdaterad och publicerad förteckning över Stockholms 

föreningsliv. Föreningarna är idag självständiga verksamheter som ansvarar för hur 

de når sina målgrupper. Denna ansvarsprincip har funnits under en lång tid och tjänar 

föreningarnas frihet väl. Förvaltningen anser att det är i beredningen av föreningarnas 

ansökningar som staden säkerställer att föreningarnas verksamhet kommuniceras på 

ett sätt som blir synligt och tillgängligt för medborgarna. 

Bromma stadsdelsnämnd 

Bromma stadsdelsnämnd beslutade vid sitt sammanträde den 1 juni 2023 följande. 

Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen och 

överlämnar den till kommunstyrelsen. 

Särskilt uttalande av Louise Minnhagen (L), se Reservationer m.m. 

Bromma stadsdelsförvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 8 maj 2023 har i 

huvudsak följande lydelse. 

Förvaltningen ser fördelar med ett register över samtliga föreningar som erhållit 

bidrag från stadens olika förvaltningar. Ett register likt det som idrottsförvaltningen 

har https://booking.stockholm.se/SearchAss/SearchAss.aspx 

Ett sådant register skulle även underlätta arbetet med att behandla inkomna 

ansökningar om föreningsbidrag. 
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Förvaltningen ser svårigheter med en stadsövergripande digital samlingsplats för 

samtliga föreningar i staden som erhåller bidrag från stadens olika nämnder i syfte att 

nå avsedda målgrupper. En digital kanal i form av en digital samlingsplats kräver en 

omfattande administration som säkerställer att informationen på samlingsplatsen 

alltid är aktuell, att dataskyddsregler följs vid behandling av personuppgifter och att 

det finns en arkivlösning. 

Om endast de som tilldelats bidrag från förvaltningen blir publicerade på en 

stadsövergripande portal vars syfte är att informera om pågående projekt och 

föreningar i staden, innebär det att många föreningar blir exkluderade. Alla föreningar 

söker inte bidrag från staden. 

Om webbplatsen även ska vara öppen för föreningsaktörer som inte erhållit bidrag 

från staden i syfte att marknadsföra sin verksamhet behöver det säkerställas att 

demokrativillkoren är uppfyllda i föreningar som annonserar sin verksamhet på 

stadens webbplats. 

I Bromma stadsdelsnämnds regler för föreningsbidrag är ett av kraven att föreningen 

ska arbeta aktivt uppsökande och marknadsföra sin verksamhet och sina aktiviteter. 

Detta ska ske via olika kanaler och med god framförhållning för att nå ut både till 

medlemmar och ickemedlemmar. Detta krav på föreningar som beviljas bidrag av 

nämnden innebär att intresserade medborgare får information om föreningar och dess 

aktiviteter vilket ger möjlighet för brommaborna att engagera sig i föreningarna 

och/eller besöka dess aktiviteter. 

För att öka transparensen och tillgängligheten till uppgifter om fördelningen av 

föreningsbidrag i Bromma ska förvaltningen redovisa fördelningen av bidrag på 

stadens webbplats där även övrig information om föreningsbidrag i Bromma finns att 

tillgå. 

Förvaltningen tycker att det är viktigt att stockholmarna lätt kan hitta information om 

vilka föreningar som får bidrag från staden. 

Utifrån de svårigheter som förvaltningen har identifierat gällande en 

stadsövergripande digital samlingsplats, samtidigt med värdet av en ökad transparens, 

förespråkar förvaltningen att varje nämnd gör informationen tillgänglig om vilka 

föreningar som respektive nämnd har fördelat bidrag till. Förslagsvis på stadens 

webbplats där information om föreningsstöd sedan tidigare finns samlad. 

Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd 

Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd beslutade vid sitt sammanträde den 15 juni 2023 

följande. 

Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och 

överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

Reservation av Runar Finnman (SD) som föreslog att nämnden skulle ställa sig 

bakom motionen.  
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Hägersten-Älvsjö stadsdelsförvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 26 maj 2023 

har i huvudsak följande lydelse. 

Förvaltningen är medveten om de svårigheter som finns för föreningarna i dagsläget 

och hur svårt det är att söka den information som behövs för bedriva sin verksamhet.  

Förvaltningen ser fördelar med ett register över samtliga föreningar som erhållit 

bidrag från stadens olika förvaltningar. Ett register likt det som idrottsförvaltningen 

har skulle även underlätta arbetet med att behandla inkomna ansökningar om 

föreningsbidrag. https://booking.stockholm.se/SearchAss/SearchAss.aspx 

Skulle staden införa ett gemensamt register eller digital platt form bör detta kunna 

filtreras på de olika stadsdelarna eller förvaltningarna. Förvaltningen bedömer också 

att genom att tydliggöra information om stadens föreningsliv så skapas också 

mervärde för medborgarna och föreningslivet. 

Ett eventuellt utredningsuppdrag utifrån förslaget i motionen bör innefatta hur 

koordinering och administration av informationen ska organiseras och utformas utan 

att detta blir resurskrävande för organisationerna som anordnar aktiviteter eller för 

bidragsgivande nämnd. Samtidigt är det också av vikt att utreda hur man kan säkra 

tillförlitligheten i informationen.  

Förvaltningen föreslår att nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och 

överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd beslutade vid sitt sammanträde den 15 juni 2023 

följande. 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och 

överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 16 maj 2023 har i 

huvudsak följande lydelse. 

Enligt nämndens riktlinjer för föreningsbidrag är det viktigt att 

verksamheten/aktiviteten annonseras tydligt och öppet till aktuell målgrupp. 

Förvaltningen är medveten om utmaningarna med att nå ut till medborgare med 

information om de av nämnden finansierade verksamheterna och aktiviteterna i 

civilsamhället. Förvaltningen ser fördelar i att utreda hur informationen om 

förekomsten av föreningar och andra kommunstödda civilsamhällesaktörer kan 

stärkas gentemot medborgare via stadens egna digitala kanaler. Förvaltningen 

bedömer att detta skulle kunna skapa ett mervärde för stockholmarna och för 

föreningslivet. 

Det förekommer att verksamheten/aktiviteterna som beviljats stöd av nämnden 

annonseras i förvaltningens olika kommunikationskanaler till exempel 

sommarlovsprogrammet. Förvaltningens erfarenhet är att det kräver ett gott 
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samarbete och god kommunikation mellan förvaltning och civilsamhälle och att det 

kan vara ett resurskrävande arbete. Ett eventuellt utredningsuppdrag utifrån förslaget i 

motionen bör därför innefatta hur koordinering och administration av informationen 

ska organiseras och utformas utan att detta blir resurskrävande för organisationerna 

som anordnar aktiviteter eller för bidragsgivande nämnd. I sammanhanget är det 

också av vikt att tillförlitligheten i informationen säkerställs.  

Förvaltningen föreslår att nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och 

överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. 
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Reservationer m.m. 

Idrottsnämnden 

Reservation av Leif Söderström (SD) 

1. Förvaltningens förslag till beslut avslås. 

2. Idrottsnämnden ställer sig bakom Sverigedemokraternas remissyttrande. 

3. Därutöver anföra följande: 

Idrottsnämnden föreslår att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att bifalla 

Sverigedemokraternas motion i sin helhet. 

Kulturnämnden 

Reservation av Emelie Wassermann (SD) 

att nämnden tillstyrker motionen, och anför därutöver följande: 

Stockholms stad ger årligen stora projekt- och verksamhetsbidrag till flera föreningar 

genom olika nämnder. En självklar målsättning är att dessa ska nå ut till den avsedda 

målgruppen. Trots detta är informationen av utbudet kring olika föreningar och 

projekt som medborgare kan delta i begränsad och svåråtkomlig. 

Eftersom det inte finns en gemensam digital plattform som redogör för stadens 

föreningsutbud blir det svårt för de tilltänkta målgrupperna att navigera bland 

utbudet. Kulturförvaltningen bedömer att det skulle vara ett mycket omfattande och 

komplext arbete att skapa en digital plattform över stadens föreningsutbud. Vi ser inte 

komplexiteten eftersom det idag redan finns en hemsida där man relativt enkelt borde 

kunna lägga till en ny funktion och en arbetsordning som innebär att varje nämnd kan 

publicera och uppdatera sina respektive utbud. 

Förvaltningen menar även att det är svårbedömt hur stor allmänhetens efterfrågan är 

på en sammanhållen, uppdaterad och publicerad förteckning över Stockholms 

föreningsliv. Vi menar att om staden bedömt att verksamheten har ett tillräckligt stort 

samhällsintresse för att erhålla bidrag, kan man också anta att det borde finnas en 

efterfrågan på information om hur man tar del av utbudet. Således borde en tydligare 

kommunikation över det skattesubventionerade föreningsutbudet ligga i både 

kommunens och samhällets intresse. 

Bromma stadsdelsnämnd 

Särskilt uttalande av Louise Minnhagen (L) 
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Liberalerna vill tacka Stadsdelsdirektören och förvaltningen för ett väl genomarbetat 

svar på rubricerad motion. Vi önskar dock göra följande tillägg till förvaltningens 

svar. 

Förslaget får aldrig bli ett system som blir till fördel för vissa aktörer, eller skapar en 

möjlighet till politisk styrning av bidragen.  

 


